

15% خصم في مطعم هاكاسان الدوحة لحاملي بطاقة وورلد إيليت ذات الإصدار الحصري الاثمانية وبطاقة صدارة إنفينيت الاثمانية من البنك التجاري

15% discount at Hakkasan Doha Restaurant for Commercial Bank Limited Edition World Elite Credit Cardholders and Sadara Infinite Credit Cardholders

الشروط والأحكام

Terms and Conditions

يجب أن يتم الدفع من خلال بطاقة وورلد إيليت ذات الإصدار الحصري الاثمانية أو بطاقة صدارة إنفينيت الاثمانية من البنك التجاري.

1 Payment must be made with a Commercial Bank Limited Edition World Elite Credit Card or Sadara Infinite Credit Card.

للاستفادة من هذا العرض، يجب طلب الخصم من التاجر قبل إتمام عملية الدفع.

2 Customer needs to ask the merchant for the discount before payment.

يسري هذا العرض على المعاملات داخل المطعم فقط.

3 Applicable to in-store transactions only.

لا يمكنك الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عروض أخرى.

4 Discount is not applicable in conjunction with any other Promotion.

لا يسري هذا العرض خلال رأس السنة وعيد الحب.

5 Discount is not available on New Year's Eve/Valentine's Day.

يشمل هذا العرض حامل البطاقة بالإضافة إلى 3 ضيوف إضافيين (الحد الأقصى هو 4 ضيوف).

6 Discount will be applied for the cardholder plus up to 3 additional guests (maximum of 4).

يسري هذا العرض على الأطعمة والمشروبات الانتقائية ولا ينطبق على القوائم المحددة أو وجبة البرانش يوم الجمعة أو تجربة غداء dim sum يوم السبت.

7 Discount applicable only on a la carte food and beverage does not apply on set menus, Friday brunch, or Saturday dim sum lunch offering.

الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 10 سنوات غير مسموح لهم بدخول مطعم هاكاسان.

8 Operating a children's policy of 10 years and above.

يسري هذا العرض من 15 يونيو 2024 وحتى 1 يونيو 2025.

9 This offer is valid from 15 June 2024 to 1 June 2025.

كل شيء يمكن تحقيقه

everything is possible

